
Col·legi Verge de la Salut (Sant Feliu de Llobregat)

El pati de ciment

Breu descripció de la problemàtica:
Al pati de la nostra escola hi ha molt poca fauna i vegetació.
Faria falta més natura per fer del nostre pati, un espai verd. Ja 
que tenir un pati de ciment implica no tenir un espai atractiu 
per a les espècies locals d'ocells.

Qui o què Provoca el problema?
Els humans som el principal problema de la desaparició de la 
fauna. Mitjançant l'abandonament dels camps amb la 
industrialització i la construcció de grans fàbriques 
contaminants fem del nostre medi un espai poc favorable pel 
desenvolupament de la flora i la fauna.

Quan, en quin context?
Això va començar a passar fa molt de temps, però va començar 
a ser molt greu fa més o menys uns 15 anys. L’abandonament 
dels camps i la construcció de grans fàbriques contaminants i 
sorolloses han fet que els ocells com la Merla o el Tallarol de 
Casquet estiguin en una situació desfavorable a Sant Feliu de 
Llobregat.

Podem quantificar-ho, mesurar-lo
Vam fer un bioblitz i no vam trobar cap ocell al nostre pati.
Durant el dia poden haver gavines, coloms i pardals. Però en 
cap cas les espècies que hauríem de trobar al poble.


